
Rada Miejska                                                                                        

w Nowym Mieście Lubawskim 

P r o t o k ó ł Nr IX/2015 

z IX-tej sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście Lubawskim, odbytej w dniu 3 lipca 2015 r. 

w sali posiedzeń Urzędu Miejskiego. 

Sesję rozpoczęto o godz. 12:30 , a zakończono o godz. 13:15. 

Na ustawowy skład 15 radnych w sesji według listy obecności uczestniczyło 14 radnych . 

( Lista obecności stanowi zał. nr 1 do protokołu).  

Obrady  prowadził - Przewodniczący Rady Miejskiej – Marcin Deja. 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

-  Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego     - Józef Blank 

-  Zastępca Burmistrza                                     - Krzysztof Widźgowski 

-  Zastępca Skarbnika Miasta                           - Wioletta Chętnicka 

-  Kierownik Referatu Inwestycji i Mienia 

    Komunalnego                                               -  Damian Artuszewski 

- Adwokat                                                         - Tomasz Kwiatkowski 

- Pracownicy Urzędu Miejskiego                     -  Dariusz Sobaszkiewicz, Katarzyna  

                                                                            Markowska 

Zatwierdzony porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji 

    - stwierdzenie quorum. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z VIII-mej sesji Rady Miejskiej. 

5. Informacja z działalności międzysesyjnej Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego. 

6. Interpelacje i zapytania radnych. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie 

     na 2015 rok. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu „Ponadlokalny program rewitalizacji sieci  

    miast Cittaslow”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrożenia   

     Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania, ustalenia jego numeru,     

      granic oraz siedziby obwodowej komisji do spraw referendum dla przeprowadzenia  
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      głosowania  w referendum ogólnokrajowym, zarządzonym na dzień 6 września 2015 r.  

11. Odpowiedzi na zapytania radnych. 

12. Zakończenie sesji. 

 

Przebieg posiedzenia: 

Ad. pkt 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja dokonał otwarcia IX-tej sesji Rady Miejskiej 

stwierdzając na podstawie listy obecności,  że w sesji uczestniczy 14 radnych, a więc obrady 

są prawomocne. 

Następnie odczytał wniosek Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego z dnia 29.06.2015 r.  

o zwołanie sesji Rady Miejskiej. Wniosek stanowi zał. nr 2 do protokołu.                                      

Ad. pkt 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja na sekretarza obrad zaproponował radnego- 

Rafała Boguckiego, który wyraził zgodę na kandydowanie. Rada Miejska jednomyślnie (14 

„za”) wybrała radnego – Rafała Boguckiego na sekretarza obrad. 

Ad. pkt 3 

Rada Miejska nie wniosła zmian do porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja przedstawił porządek obrad IX- tej sesji Rady 

Miejskiej.                                                    

Ad. pkt 4 

Protokół z VIII-mej sesji Rady Miejskiej był wyłożony do wglądu w pok. nr 36 Urzędu 

Miejskiego, jak również przed sesją, a radni mieli możliwość zapoznania się z jego treścią. 

Sekretarz obrad poprzedniej sesji – radny Wojciech Kłosowski nie zgłosił uwag do protokołu.   

Protokół z VIII-mej sesji Rady Miejskiej został przez Radę Miejską przyjęty jednomyślnie 

(14 „za”).                                                    

Ad. pkt 5 

Informację z wykonania uchwał Rady Miejskiej w okresie między sesjami oraz o wydanych 

zarządzeniach Burmistrza Nowego Miasta Lubawskiego radni otrzymali wraz z 

zawiadomieniem na sesję, która stanowi zał. nr 3 do protokołu. 

Burmistrz Miasta –J. Blank przedstawił sprawozdanie z działalności międzysesyjnej w 

zakresie bieżącej działalności Burmistrza.  

W wyniku  dyskusji sprawozdanie i informacja zostały przyjęte przez Radę. 

Ad. pkt 6 

Radni nie złożyli na sesji w formie pisemnej interpelacji. 
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Radni  wnieśli ustnie zapytania w sprawie: 

Radna- Z. Wilbrandt 

- wskazała na  zarośniętą chwastami strugę przy ul. Wojska Polskiego, co może doprowadzić 

do wylewu wody. 

Radny – T. Zawacki 

-  zapytał  odnośnie przebudowy ul. Sienkiewicza.  

Radny – K. Hoppe 

- zapytał czy prace Miejskiej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej dotyczą planu 

zagospodarowania przestrzennego czy Cittaslow. 

- zwrócił się o poinformowanie w kwestii zamiany lokali komunalnych na socjalne. 

Radna – M. Czernysz  

- zwrócił się  o ograniczenie szybkości przy ulicy Przy Stoku. 

Radny – M. Kubacki  

- wskazał na brak zamiatarki przy ul. Ks. Alfonsa Mechlina, gdzie mieszkańcy są zmuszeni 

do zamiatania we własnym zakresie.  

Radny – M. Deja 

- zwrócił się o rozważenie zainstalowania kurtyny wodnej, generującej mgiełkę wodną na 

Rynku oraz na stadionie w dniu jutrzejszym, w związku występującymi upałami. 

Ad. pkt 7 

Wiceprzewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej – Z. Wilbrandt 

przedstawiła  pozytywną opinię Komisji. 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie na 2015 rok. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr IX/59/2015 – stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

Ad. pkt 8 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – J. 

Blank.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie przyjęcia planu „Ponadlokalny program rewitalizacji sieci 

miast Cittaslow”. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr IX/60/2015 – stanowi zał. nr 5 do protokołu. 
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Ad. pkt 9 

Wprowadzenia do projektu uchwały dokonał Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – J. 

Blank.  

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do opracowania i wdrożenia   

Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Miejskiej Nowe Miasto Lubawskie. 

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr IX/61/2015 – stanowi zał. nr 6 do protokołu. 

Ad. pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej – M. Deja po odczytaniu poddał pod głosowanie projekt 

uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania, ustalenia jego numeru, granic oraz 

siedziby obwodowej komisji do spraw referendum dla przeprowadzenia  głosowania  w 

referendum ogólnokrajowym, zarządzonym na dzień 6 września 2015 r.  

Rada Miejska jednomyślnie (14 „za”) podjęła uchwałę w tej sprawie. 

Uchwała Nr IX/62/2015 – stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

Ad. pkt 11 

Odpowiedzi na zapytania radnych udzielił  Burmistrz  Nowego Miasta Lubawskiego– J. 

Blank:  

- zarządcą terenu jest WZGW, do którego zgłosimy problem. Powodem jest niski poziom 

wód. 

- przewidywany termin zakończenia inwestycji – przebudowa ul. Sienkiewicza został 

ustalony na 30.08.br. 

- uwagę odnośnie braku zamiatarki przy ul. Ks. Alfonsa Mechlina przekażę Prezesowi 

PGKiM sp.z o.o. Jeśli występują zaniedbania, to proszę o zgłaszanie ich telefonicznie na 

bieżąco. 

- odnośnie kurtyny wodnej sprawdzę jakie możliwości techniczne istnieją na Rynku i na 

terenie Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji. 

- Miejska Komisja Urbanistyczno- Architektoniczna powołana zarządzeniem  Burmistrza 

Nowego Miasta Lubawskiego, to jest Komisja której prace dotyczą zmian w miejscowym 

studium zagospodarowania przestrzennego. 

- kwestia zamiany lokali komunalnych na socjalne wynika z tego, że otrzymaliśmy 

dofinansowanie na remont lokali w budynku przy ul. Grunwaldzkiej 10. Powstały tam 4 
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lokale. Jestem zobowiązany do wyznaczenia lokali socjalnych. Zostały wytypowane lokale, 

które spełniają warunki lokalu socjalnego. 

- temat ograniczenia szybkości przy ulicy Przy Stoku był poruszany na spotkaniu z 

mieszkańcami, chodzi tutaj o ul. Międzygórze. Matki obawiają się o bezpieczeństwo dzieci 

przy takim natężeniu ruchu  i takim stanie nawierzchni. 

Burmistrz Nowego Miasta Lubawskiego – J. Blank 

Poruszona tam została kwestia, gdzie dzieci mają się bawić, tj. problem świadczący o 

dorosłych. 

Ad. pkt 12 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej – 

M. Deja zamknął obrady IX-tej sesji Rady Miejskiej.  

 

Sekretarz obrad:                                                                Przewodniczący Rady Miejskiej                 

Rafał Bogucki                                                                                  Marcin Deja                                                                                                                                                                                                                                                                                                                  

 

 

 

 

 

 

 


